
               Zápisnica zo zasadnutia Rady školy pri Gymnáziu Jozefa Lettricha          

                                        v Martine konaného dňa 17.2.2020 

 

 

počet prítomných členov –  6 

počet neprítomných členov – 0 , z toho ospravedlnených –  5 

 

RŠ je uznášania schopná. 

hosť – riaditeľ školy Mgr. Igor Libo 

 

Program: 

 

1. Otvorenie 

2. Rozbor rozpočtu školy za rok 2019  

3. Informácie o rozpočte školy na rok 2020  

4. Informácie o kritériách na prijímacie skúšky pre šk. rok 2020/2021 a pláne výkonov pre   

    školský rok 2020/2021 a 2021/2022 

5. Informácia o ukončení funkčného obdobia Rady školy a voľbách do novej Rady školy 

6. Diskusia 

7. Uznesenie 

8. Záver 

 

Rokovanie: 

 

K bodu č. 1: Otvorenie 

Na úvod zasadnutia predseda Rady školy pán Murgaš privítal všetkých prítomných členov 

Rady školy. 

 

K bodu č. 2: Rozbor rozpočtu školy za rok 2019 

Riaditeľ školy informoval členov RŠ o čerpaní rozpočtu za rok 2019 

- informoval o iných príjmoch finančných prostriedkov - prenájmy (MŠ Lienka, súkromný 

byt, telocvične, bufet) 

- informoval o finančných prostriedkoch za mimoriadne výsledky žiakov 

- informoval o finančných prostriedkoch z 2 % z dane a ich hospodárení 

- informoval o finančných prostriedkoch z rodičovských príspevkov a ich čerpaní 

- informoval o finančných prostriedkoch k odchodnému pre dvoch zamestnancov 

- informoval o finančných prostriedkoch za využívanie programov (ISPIN, FABASOFT) 

- informoval o finančných prostriedkoch na zakúpenie a výmenu radiátorov 

- informoval o finančných prostriedkoch vyplatených na rekreačné poukazy 

 

 



 K bodu č. 3: Informácie o rozpočte školy na rok 2020 

- informoval o rozpočte na rok 2020 

- informoval o rozpočte na mzdy, prevádzku, tovary a služby 

 

 K bodu č. 4: Informácie  k prijímacím skúškam pre školský rok 2020/ 2021 

- informoval o návrhu plánu výkonov pre školský rok 2020 /2021 -  2 triedy (30 + 30) 

- informoval o kritériách pre prijímanie uchádzačov na štúdium do prímy pre školský 

rok  2020/2021 

- informoval o zmene kritérií pri prijímacom konaní 

 

K bodu č. 5: Informácia o ukončení funkčného obdobia Rady školy a voľbách do novej 

Rady školy 

- p. Murgaš, oznámil, že dňom 12.4.2020 končí velebné obdobie Rady školy, 

informoval o voľbách do novej Rady školy, kde bude zvolený predseda, podpredseda, 

zapisovateľ 

 

K bodu č. 6: Diskusia 

- Michal Nosáľ sa informoval, ako prebieha voľba členov do Rady školy 

- p. Sedláčková sa informovala, ako bude prebiehať voľba riaditeľa školy 

- p. Libo vyjadril nespokojnosť s prideleným plánom výkonov pre školský rok 

2019/2020. Na základe stretnutia na ŽSK, Ministerstve školstva a komunikácie s OÚ 

odborom školstva v Žiline je presvedčený, že sa nedodržali kritériá stanovené 

Ministerstvom školstva, ale rozhodovalo sa na základe politického lobingu 

z jednotlivých miest či škôl 

 

Uznesenie: Rada školy na svojom zasadnutí prijala nasledovné uznesenie: 

 

Rada školy berie na vedomie:  

- informácie riaditeľa školy 

 

Rada školy odporúča:  

- plán výkonov pre školský rok 2020/2021 - 2 triedy a 60 žiakov 

 

 

K bodu č. 7: Záver: 

 

Predseda Rady školy pán Murgaš ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za účasť. 

 

V Martine 17.2.2020 

 

 

Zapísala: Marta Zifčáková, tajomníčka Rady školy 

 

 


